

## 金怡假期遊輪或旅遊套票優惠 Goldjoy Holidays cruise or travel package offers

## 條款及細則:

- 1. 優惠期由即日起至 2025 年 9 月 24 日。
- 2. 此優惠只適用於 3 香港客戶。
- 3. 預訂時·客戶須於金怡假期門市出示 My3 App「獎賞」內的換領頁面·或於金怡假期 官網使用專屬優惠碼「3HKFL」·並以合資格信用卡全額付款·以享優惠。
- 4. 此優惠只適用於金怡假期門市及官網。
- 5. 每位客戶只限使用每項優惠一次。
- 6. 此優惠不得與任何其他推廣優惠、折扣、會員優惠、禮券或現金券同時使用(特別註明者除外)。優惠不得兌換現金、其他貨品,亦不可轉讓。
- 7. 此優惠名額有限,先到先得,額滿即止。
- 8. 旅行團預訂一經確認,概不接受任何更改或取消。機票、郵輪船票及迪士尼遊輪套票 之更改或退票罰款,將由相關航空公司或船公司決定。金怡假期除按照相關機構條款 扣除費用外,亦有權額外收取更改或取消手續費。
- 9. 旅行團及郵輪船票費用以成人雙人共用一房計算、除非為「Joy in One」或特別註明、否則不包括稅項、燃油附加費、郵輪雜項費、保險費、簽證費及服務費等費用。
- 10. 所有指定旅行團及郵輪船票的價格、出發日期及訂購條款以報名時為準,並需視乎報 名人數及船艙供應情況而定。金怡假期保留收取旺季附加費及其他相關費用的權利。
- 11. 此優惠受其他條款及細則約束,詳情請參閱金怡假期官方網站或相關郵輪網頁。
- 12. 如有查詢·請致電 或 WhatsApp2804 1188 聯絡金怡假期。
- 13. 如本條款及細則的英文與中文版本有任何不符之處,則以英文版本為準。
- 14. 此優惠由相關服務/產品供應商提供·和記電話有限公司(「本公司」)對一切有關此優惠提供之服務/產品恕不承擔任何責任及/或賠償。
- 15. 本公司保留隨時修改此優惠之條款及細則以及終止優惠的權利,而不作另行通知。
- 16. 如有任何爭議,本公司及金怡假期保留最終決定權。

## Terms and conditions:

- 1. The promotion is valid from now until 24 September 2025.
- 2. The offer is exclusively available to 3 Hong Kong customers only.
- 3. Upon booking, customers must present the redemption page in the "Rewards" section of the My3 App, or use the exclusive promo code "3HKFL" on Goldjoy Holidays official website, and make full payment with an eligible credit card to enjoy the offer.
- 4. The offer is only applicable to Goldjoy Holidays physical stores and <u>official website</u>.
- 5. Each customer is limited to use each offer once only.
- 6. The offer cannot be used in conjunction with other promotional offers, discounts, membership benefits, gift vouchers or cash coupons unless otherwise specified. It cannot be exchanged for cash or other products and is non-transferable.
- 7. The offer is subject to limited availability and is offered on a first-come, first-served basis.
- 8. Once confirmed, tour bookings cannot be changed or cancelled. Any changes or cancellations to flight tickets, cruise tickets or Disney Cruise Line packages will be subject to penalties determined by the relevant airline or cruise company. In addition to the fees imposed under the terms of the respective organisations, Goldjoy Holidays reserves the right to charge additional fees for changes or cancellations.
- 9. Prices are based on double occupancy for adults sharing a room for package tours and cruise fares. Unless stated a "Joy in One" package or as otherwise specified, prices exclude tax, fuel surcharge, NCCF, insurance charge, visa fee and service charges.
- 10. All designated tour and cruise ticket prices are subject to confirmation at the time of reservation, the final count of participants and seat availability. Goldjoy Holidays reserves the right to apply a surcharge during peak periods.
- 11. The offer is subject to additional terms and conditions. Please refer to the official website of Goldjoy Holidays or the relevant cruise webpage for details.
- 12. For enquiries, please contact Goldjoy Holidays by phone or WhatsApp at 2804 1188.
- 13. In case of any discrepancies between the English and the Chinese versions of these terms and conditions, the English version shall prevail.
- 14. Hutchison Telephone Company Limited ("The Company") is not the provider or supplier of this offer and shall not be responsible for any matters relating to the service / product.
- 15. The Company reserves the right to cancel, revise, suspend or terminate all or any part(s) of the offer at any time without prior notice or reason.

16.	In case of disputes arising from this offer, the decision of the Company and Goldjoy
	Holidays shall be final and conclusive.